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Styrets sammensetning for 2023  
 

På ordinært årsmøte 15 februar 2023 ble følgende styre valgt:  
 
Styreleder: Leif Madsen Bærheim 

Sportslig leder junior og senior, og nestleder: May Karin Mannes 

Sportslig leder barn og ungdom: Ikke valgt 
Økonomiansvarlig: Bjarte H. Berntsen 

Stevneleder: Jon Gjerstad  
Leder Foreldreutvalg: Ikke valgt 
Utøverens representant: Marin S. Gautadottir 

Vararepresentant: Mathias Hove Johansen  
Revisor: Dag Øxnevad og Tor Albert Ersdal 
  



Oppsummering 2023  
  
2023 var første hele år på lenge uten Covid19 restriksjoner. Vi har fått arrangert Siddisløpet-
Den Gule Banken-løpet, Mosvannsløpet, Jærcup, Skjalg-stafetten og Nissestevnet, alle med 
god deltakelse. Vi har også arrangert Tinestafetten og Løplabbet 5000 m Challenge.  
 
Overgangen til juniortrenere i BU har blitt møtt med positive tilbakemeldinger og vi har 
fortsatt med åpne grupper for å kunne gi et bredt treningstilbud til de som ønsker.  
Vi har en god balanse mellom antall utøvere og trenere i treningsgruppene og deltakelsen på 
treningene er god gjennom året.  
  
Vi har som tidligere år hatt dugnadene våre og høst. Vi takker alle som har bidratt og vil 
oppfordre enda flere til å bli med på dugnader og frivillighetsarbeid fremover.  
  
IL Skjalg har levert mange gode prestasjoner i årets stevner og mesterskap. Her er et kort 
utvalg av resultater: 
I NM Innendørs tok IL Skjalg 3 bronsemedaljer ved Line Al-Saiddi (2) og Elisabeth Slettum.  
Daniel Korhonen ble verdensmester i vektkast for veteraner i innendørs-VM. 
På Bislett Games hadde IL Skjalg flere gode enkeltprestasjoner med pallplasseringer i flere 
øvelser.  
I NM tok Zerei Kbrom Mezngi, Elisabeth Slettum, Line Al-Saiddi, Mathias Hove Johansen og 
Sara Busic individuelle medaljer, i tillegg til at Skjalg jentene løp inn til sølv på 1000 m stafett. 
Zerei Kbrom Mezngi kvalifiserte seg til VM på 10,000m i Budapest. Her gjennomførte han et 
veldisponert løp og ble belønnet med en fin 18. plass. 
 
Klubbens økonomi er stabil, og vi går svakt i overskudd. Dyrtiden merkes dog også i IL Skjalg, 
hvor reiser og overnattinger utgjør en større post enn tidligere. Sunn økonomisk drift må 
alltid ligge til grunn for de valg som tas og budsjettet for 2024 er basert på dette prinsippet.   
   
Medlemstallet for klubben har stabilisert seg rundt 400. Klubben har behov for og kapasitet 
til å ha flere medlemmer og det må jobbes målrettet for å øke medlemstallet i 2024.  

  
I 2024 får vi en vesentlig utvidelse av styret, ved at vi får flere engasjerte frivillige 
styremedlemmer. Vi er takker for innsatsen avtroppende styremedlemmer har lagt ned i 
klubben og vi ser frem til godt arbeid i nytt styre i 2024.  
  



Profilering   
 

Profilering av klubben er viktig, både for å markere klubben utad og for å tiltrekke oss nye 

utøvere. Og ikke minst i forhold til sponsorer og muligens nye sponsorer.   

   

Vi har i 2023 fått profilering i Stavanger Aftenblad, Rogalands Avis, Sandnesposten, Kondis 

og flere andre medier. Gode resultater fra utøvere i norgestoppen hjelper til med å gi 

klubben spalteplass og oppslag. Fint oppslag på ordføreren sine sosiale medier etter 

Tinestafetten 

Det samme gjør arrangementene våre og tiltak for å favne bredden, og det er viktig å jobbe 

aktiv med dette videre.   

    
Sponsorarbeid og andre inntektsbringende tiltak   
Dette arbeidet er i hovedsak utført av klubbens Daglig leder.   
   
Daglig leder ønsker flere velkommen til å ta del i markedsføringsarbeidet da samlede verdier 
(kroner, varer og tjenester) utgjør en høy andel av IL Skjalgs inntekter og bidrar til reduserte 
kostnader. I 2023 kunne endelig Daglig leder og styret i IL Skjalg presentere ny 
hovedsponsor, Den Gule Banken, Sandnes Sparebank.    

 
Klubbsponsorer for 2023  
Trimtex   
Løplabbet   
Helgø Meny   
Hognestad Trafikkskole   
Pizzabakeren 

   
Samarbeidspartnere Siddisløpet – Den Gule Banken løpet  
Den Gule Banken, Sandnes Sparebank   
Løplabbet   
Stangeland Maskin AS   
Helgømeny   
Logtec   
PS Selskapsutleie   
Sverdrup Steel   
   
Samarbeidspartnere Mosvannsløpet   
Stangeland  
Mosvangen Camping   
Løplabbet   
Helgø Meny   
Pizzabakeren 

   
   
 



 
 
Samarbeidspartnere Sommerskolen   
Norges Friidrettsforbund   
   
Arenareklame på Stavanger Stadion   
NOR Klinikken   
Bambusa   
Hognestad Trafikkskole    
Helgø Meny   
Løplabbet   
Stangeland Maskin AS   
Pizzabakeren  
   
Det jobbes med å få flere klubbsponsorer og arena sponsorer til Stavanger Stadion.    
   
Andre sponsorer og støtte    
Klosters Legat 
Lyse Spirer   
Norges Friidrettsforbund   
Sparebankstiftelsen SR-Bank   
Friidrettensvenner 
Stavanger Kommune   
Eiganes og Våland kommunedelsutvalg 
Idrettsrådet 
Equinor i forbindelse med Energistafetten   
 
  

  
 

  



Medlemsmasse 

 
Antallet medlemmer har vært ganske stabilt i 2023, med en nedgang fra 393 til 382 medlemmer. 
Gruppen av de yngste medlemmene (opp til 12 år) er gruppen som har hatt størst nedgang. Gruppen 
for de eldre ungdommene er relativt stabil, mens vi har hatt en økning i den eldre gruppen med hele 
20 stk, i all hovedsak menn. 

 
De yngste utgjør fremdeles en stor del av medlemsmassen (154 stk.), selv om antallet og 
andelen har gått ned sammenlignet med i fjor. Klubben har vært uten styremedlem med 
ansvar for Barne- og ungdomsavdelingen, noe som naturlig vi svekke fokuset på denne delen 
av driften og kan være noe av grunnen til reduksjonen i medlemsmassen blant de yngste. I 
motsatt endre har andelen av «voksne» medlemmer økt, bl.a. pga. oppstart av 
«løpegruppe» våren 2023. 
 
2023 

 Kvinner  Menn  Totalt  

0-5  0  1  1  

fra 6 - 12  70 84  154  

fra 13 - 19  47 43  90  

fra 20 - 25  3  10  13  

26+  39  85  124  

   159  223  382  

  
2022 

 Kvinner  Menn  Totalt  

0-5  
0 0 0 

fra 6 - 12  
65 110 175 

fra 13 - 19  
49 50 99 

fra 20 - 25  
4 12 16 

26+  
40 63 103 

   
158 235 393 

 
 

Målet for 2024 må være å snu den negative utviklingen, spesielt i barnegruppene. Det er 
også viktig å ha fokus på å beholde medlemmer når de går over fra barnegrupper til 
junior/senior. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
  



Om regnskapet 2023   
 

Idrettslaget Skjalg har i år et overskudd på kr. 53 159, der driftsresultatet utgjorde kr. 33 602. 

Driftsresultatet er kr. 40 602 bedre enn budsjett og kr. 66 912 under fjorårets. I 2022 var 

underskuddet -26 931.  Bokført egenkapital etter årets resultat er på kr. 2.485 132.  

Regnskapet for 2023 viser driftsinntekter på kr. 3.045 924, som er kr. 246 076 under budsjett, 

og kr. 248 535 mer enn i regnskapet for 2022. 

Sponsorinntektene var budsjettert til kroner 722 000. Klubben (v/daglig leder) har gjort en 

solid innsats og endte på kroner 656 991 i et vanskelig sponsormarked. Det er kr 45 065 mindre 

enn i fjor. Salgsdugnadene i år havnet på kroner 272 521, noe som var kr 227 479 under 

budsjett og kr 135 533 mindre enn året før. Dette til tross for at det ble avholdt to dugnader i 

2023. Medlemsinntektene har holdt seg stabile selv om noe redusert medlemsantall, noe som 

i hovedsak skyldes økning av kontingenten og den store «voksne» løpegruppen. I tillegg har 

tilskuddet fra det offentlige økt med kr. 76 794 i forhold til budsjett, opp kr. 25 883 fra fjoråret. 

Inntektene fra arrangementene i år var kr. 486 367, som var noe lavere enn året før (kr. 48 

809) men kun kr. 28 633 lavere enn budsjettet for 2023. Kostnadene for arrangementene var 

kr. 301 627 som er kr. 16 627 større enn budsjett, men kr. 139 381 lavere enn 2022.  

Driftskostnadene var på kr. 3.012 590, kr. 286 410 under budsjett og kr. 315 179 under 

fjoråret.  Styret har fra juni gjennomført prognoseberegninger for å kunne kontrollerer 

utgiftene i forhold til de budsjetterte inntektene, og da særlig de reduserte 

dugnadsinntektene, men også de reduserte sponsorinntektene. Utgiftssiden har hele tiden 

blitt kontrollert i forhold til antatt forbruk. 

Selv om antall medlemmer er noe redusert i 2023 har klubben over tid økt aktivitet med 

mange nye medlemmer i den «voksne» løpegruppen og høyt nivå på antall junior/seniorer, 

men har samtidig utfordringer på inntektssiden pga. krevende tider i forhold til nye 

sponsorkontrakter. Det er gjort en god jobb på sponsorsiden i 2023, men jobben med å skaffe 

nye sponsorer må videreføres i 2024. Styret har nedsatt en sponsorgruppe som starter sitt 

arbeid i 2024. Det bør legges ned ressurser i å øke oppslutningen om arrangementene og 

holde kostnadene nede slik at overskuddet fra disse øker. Samtidig må det jobbes med best 

mulige løsninger for å holde de sportslige kostnadene under kontroll mens en opprettholder 

et godt sportslig tilbud. Dette var også et mål for 2023. De offentlige tilskudd (Offentlig og NIF) 

var større enn budsjettert og kom på slutten av året. Sammen med de lavere sportsutgiftene 

(i forhold til budsjett) er dette er dette hovedårsaken til overskuddet. 

Skjalg har i dag en økonomisk soliditet med en egenkapital på kr. 2.485 132 som er kroner 53 

169 over forårets. Klubben har ved utgangen av 2023 kr. 944 145 på kapitalkonto som kan 

brukes som likviditetsmessig buffer, som har hatt en normal renteøkning gjennom 2023. 

  

  

  



Sportslig aktivitet junior, senior og veteran  
 
Nok en friidrettssesong er over og i 15+ gruppene har vi både stor bredde og utøvere på høyt 
nasjonalt og internasjonalt nivå. Skjalg sin visjon er at vi skal tilby friidrettsaktivitet for aktive 
i alle aldre og ambisjonsnivå. Klubben tilrettelegger for så vel bredde som 
toppidrettsprestasjoner, og jobber for at den enkelte skal utvikle seg best mulig både 
idrettslig og menneskelig.  
 
I 2023 har vi opplevd at medlemstallet i 15+ gruppene har økt, noe som er svært gledelig. Vi 
har tro på at et godt sosialt miljø som har plass til alle uavhengig av idrettslige prestasjoner, 
samt gode trenerkrefter har bidratt til dette. I Ungdomsmesterskapet i Bergen 
(Norgesmesterskap for ungdom i alderen 15 til 19 år), stilte vi med stafettlag i alle klasser, 
noe som viser bredden i ungdomsgruppen vår.  
 
Også i 2023 har utøvere fra Skjalg kvalifisert seg og hevdet seg på internasjonalt nivå: 

• Zerei Kbrom Mezngi kvalifiserte seg til VM på 10  000m i Budapest. Her gjennomførte 
han et veldisponert løp og ble belønnet med en fin 18. plass 

• Astrid Cecilie Berntsen (07) og Line Al-Saiddi (06) kvalifiserte seg til European Youth 
Olympic Festival i Slovenia, hvor de to unge Skjalg jentene utgjorde 2 av Norges tropp 
på 20 utøvere. Line vant bronse på 400 m, kun 39 hundredeler bak vinneren. Hun var 
også med på det norske laget som tok bronse på stafetten. Astrid ble nr. 9 på 1500 
m. 

• Mathias Hove Johansen representerte Norge i European Teams Championship, First 
League på 200 m og stafett. 

• Marin Stray Gautadottir og Sara Busic kvalifiserte seg til U23 VM i Espoo, Finland. 
Sara løp 3000 m hinder og satte ny personlig rekord på distansen. Marin løp 400 m 
hekk og var med på laget som satte norsk U23 rekord på 4 x 400 m stafett. 

• Sarah Al-Saiddi ble tatt ut til å representere Norge på 400 m hekk under Nordic U20 
Championship på Bislett. 

 
Året startet med at Oda Asdal Hansen og Philip Kaufmann tok medaljer i Mangekamp-UM.  
I NM Innendørs tok IL Skjalg 3 bronsemedaljer ved Line Al-Saiddi (2) og Elisabeth Slettum.  
Daniel Korhonen ble verdensmester i vektkast for veteraner i innendørs-VM. På Bislett 
Games stilte IL Skjalg med 6 utovere og det ble flere gode enkeltprestasjoner med 
pallplasseringer i flere øvelser. Line vant bla 400 m med tiden 53.28, som på det tidspunktet 
var 6. beste i verden i U18 klassen. 
 
På Tyrving lekene ble det hele 14 medaljer og mange nye personlige rekorder på en relativt 
liten Skjalg tropp. Henrik Holbæk G-13 kunne reise hjem med hele 3 medaljer rundt halsen: 
han vant 1500 m med sterke 4,42,87, ble nr. 2 på 20 0m (26,84) og ble nr. 3 på 600 m 
(1,35,24).  
 
I hoved NM på Jessheim tok Skjalg til sammen 1 gull (Zerei 10 000 m), 3 sølv (Mathias 200 m, 
Elisabeth Slettum 400 m hekk, 1000 m stafett) og 2 bronse (Line Al-Saiddi 400 m, Sara Busic 
3000 m hinder) og i junior NM på Sandnes ble det 5 medaljer til Skjalg gjengen hvorav 3 gull 
til Line Al-Saiddi (400 m, 200 m og stafett). Her stilte Skjalg med hele 14 utøvere hvorav 



halvparten var debutanter, nok en gang et eksempel på en ung og fremadstormende Skjalg 
gjeng. 
 
Det er i 2023-sesongen satt en rekke nye klubbrekorder og kretsrekorder for senior, junior 
og i årsklassene 15-18 år. Vi endte på en 10. plass i Lagseriens 1. divisjon for kvinner og 10. 
plass i 1. divisjon for menn.  
  
Vi har god trenerkapasitet i alle gruppene. Målet er å tilrettelegge for utfordringer tilpasset 
den enkeltes ferdigheter og ambisjonsnivå. Vi skal tilby de beste friidrettstreningene i 
regionen.  Når det gjelder det sosiale, så tilrettelegger klubben for at alle har treninger flere 
ganger i uken, organiserer slik at mange drar på stevner sammen. Det var en rekordstor 
gjeng, hele 22 utøvere, som reiste til UM. Det er blitt arrangert klubbkveld med faglig 
innhold, julebord for utøverne og sosiale kvelder i de ulike gruppene.   
  
 
 
Rapport fra de ulike gruppene: 
 
Mellom- og langdistanse senior 
Det har vært en sesong med fremgang og gode resultater blant de eldre mellom-

/langdistanse løperne i klubben. Erik fortsetter sin fine fremgang både på banen og i 

terrenget. Han løp blant annet under EM U23-kravet i mai da han vant sitt heat på 10 000 m 

under Night of 10000 PB`s, London. På høsten fikk han et stipend på college i USA 

(Augustana University), hvor han løp flere gode terrengløp i løpet av høstsesongen. 

Sara Busic klarte også EM U23-kravet på blant annet 1500 m og 3000 m hinder. 

Under selve mesterskapet i Espoo, Finland løp Sara 3000 m hinder og ble slått ut i forsøket 

med ny personlig rekord på distansen. Hun tok også en bronsemedalje under senior NM på 

3000 m hinder, samt bronse under 800 m i Jr. NM U23 på Sandnes. 

Zerei har hatt en ny god gate- og banesesong i 2023. Han åpnet sesongen med å bli beste 
europeer og 5 plass totalt under et sterkt felt i Berlin halvmaraton. Han vant også 
Siddisløpet, Den Gule Banken Løpet, på ny sterk løyperekord. Et av hans bedre løp i 2023 var 
blant annet en svært sterk 10 000 m under Night of 10000 PB`s, London, hvor han løp på 
sterke 27.41 personlig rekord på bane. Med dette resultatet, sammen med hans sølvmedalje 
på samme distanse under EM i 2022, kvalifiserte Zerei seg til sitt første verdensmesterskap 
på 10 000m hvor han løp et veldisponert løp, tross litt problemer underveis, og ble belønnet 
med en fin 18 plass. Han vant også senior NM på 10 000 m. 
Mellom- og langdistansegruppen, jenter og gutter  
Gruppen består av omtrent 12-13 aktive utøvere. Fem av jentene født i 2007 er kvalifisert for 
junior NM, mens fire av dem for hoved-NM. 2023 var preget av skader for to av dem, Oda 
Gjerstad og Mathea Lægran, og det medførte at det kun var Inger Risholt og Astrid C. 
Berntsen som var med i junior NM. Astrid tok sølv på 800 m U20. På 1500 m ble hun nr. 5 på 
4.29.34, som ble personlig rekord for året. I UM ble det to gull, på 1500 m hinder og 800 m i 
J16.  
Treningsgruppen reiste til Frankrike på treningsleir i vinterferien, her ble det trent veldig bra 
og jentene ble godt kjent. 



På bakgrunn av resultatet oppnådd i NM på 1500 m, ble Astrid tatt ut til a representere 
Norge under European Youth Olympic Festival i Slovenia. I EYOF var det ikke forsøk, men 
direkte finale. I et tett felt med noe knuffing løp Astrid inn til 4.33.13, hundredelen bedre 
enn hva hun gjorde i finalen på NM! Det holdt til en fin-fin 9. plass av de 16 jentene som løp. 
Astrid var syk en periode mellom NM og EYOF og fikk ikke forberedt seg maksimalt, men en 
super prestasjon av Astrid særlig med tanke på at mange av jentene var ett år eldre enn 
henne. 
 

Guttedelen har begynt å røre på seg, og det har kommet ny tilvekst, med målsetting om 
deltagelse i Junior NM, og i alle fall UM. 
  
Sprint/hekk senior 
Utøverne i Sprint senior kan se på mange gode resultat og rekorder. Imidlertid har sykdom 

og skader vært utfordrende, og mange fikk derfor ikke den sesongen som de hadde håpet 

på.  

I NM innendørs var Line den eneste som deltok fra denne gruppen. Hun tok bronse både på 

400 m og 800 m. Tiden på 400 m var norsk aldersrekord innendørs og på det tidspunktet 

best i verden i U18. 

I UM innendørs var kun Oda A. Hansen med, og hun vant både 60 m og 60 m hekk i 16-

årsklassen. Oda var også med i mangekamp-UM innendørs hvor hun vant sølv i femkamp. 

Jevngamle Phillip Kaufmann klarte en 3. plass i syvkamp. 

Line Al-Saiddi vant bronse på 400 m under European Youth Olympic Festival i Slovenia, kun 

39 hundredeler bak vinneren. Hun var også med på det norske laget som tok bronse på 

stafetten. 

Mari Stray Gautadottir løp 400 m hekk under U23-EM i Finland og var med på 4 x 400 m 

stafett som satte norsk U23-rekord. 

Sarah- Al-Saiddi løp 400 m hekk for Norge under Nordic U20 Championship på Bislett. 

Under Bislett Games vant Line Al-Saiddi 400 m mens Marin Stray Gautadottir tok 4. plassen, 

og begge satte solide perser. Tar vi med at Elisabeth Slettum sikret 3. plassen, kan vi trygt slå 

fast at Skjalg dominerte distansen fullstendig. 

I NM senior tok Mathias Hove Johansen sølv på 200 m og 4. plass på 100 m. Mathias mistet 

mange måneders trening som følge av sykdom og skade, og hele innendørssesongen gikk i 

vasken. I samme mesterskap sikret Line Al-Saiddi seg en 3. plass på 400 m, det var hennes 

første individuelle medalje i et seniormesterskap. PÅ 400 m hekk løp Marin Stray Gautadottir 

inn til 5. plass. Mesterskapet ble avsluttet med 1000 m stafett, der det ble sølv for 

kvinnelaget, og jentene fra Skjalg løp under den tidligere norgesrekorden. På laget løp Sarah 

Al-Saiddi, Mari Stray Gautadottir, Line Al-Saiddi og Elisabeth Slettum. 

I junior-NM på Sandnes vant Line Al-Saiddi både 200 m og 400 m i U20-klassen. Line var også 

med på laget som vant U20 klassen på 1000 m stafett. De andre på laget var Oda A. Hansen, 

Malene R. Flordalen og Sarah Al-Saiddi. 



Under stafett-NM ble det sølv på 4 x 100 m stafett. På laget løp Sergejs Kononovs, Simen 

Bogunovic Larsen, Mathias Hove Johansen og Erik Steinsland. 

Line Al-Saiddi vant både 100 m, 200 m og 400 m i 17-årsklassen under Ungdoms-

mesterskapet. Hun var også med på vinnerlaget på 1000 m stafett, de tre andre på laget var 

Guro Finnesand, Oda A. Hansen og Sarah Al-Saiddi. Oda vant også 80 m hekk og fikk 4. plass 

på 100 m. Sarah ble nummer 2 på 400 m hekk. 

 

Sprint, Hopp, kast og Hekk 
I mars 2023 besluttet vi a slå sammen “Sprint Rekrutt” og “Mangekamp” gruppen til en 
større gruppe. Dette for a sikre et større miljø samt a bedre utnytte trener ressursene på 
tvers. Sesongen 2023 har denne nye gruppen hatt ca. 25 medlemmer i alderen 15 til 18 ar.  
 
Kort oppsummert: 2023 ble et veldig bra år for gruppen, både sosialt og resultatmessig 
 
Sesongen startet med tur til Oslo med Bislett Games og deltakelse på Tyrving lekene på 
programmet. Det ble en fantastisk kveld på Bislett hvor vi kunne heie frem bade egne 
“Skjalg`ere” og internasjonale stjerner som var i aksjon. I tillegg til stevnet ble det også 
anledning til en tur i Frognerbadet samt en “tur på byen” i forbindelse med VG lista. En noe 
nervøs trener kunne puste lettet ut da alle var tilbake på hotellet lørdag kveld. 
 
Av andre høydepunkter kan vi trekke frem Ungdomsmesterskapet i Bergen 

(Norgesmesterskap for ungdom 15 til 20 år) og Junior NM i Sandnes. Hele 16 ungdommer 

kvalifiserte seg til Ungdomsmesterskapet og 6 til junior NM fra gruppen.  

I ungdomsmesterskapet stod Aleksander Aarestrup for det beste resultatet og sikret seg sølv 

på 200m med ny pers og tiden 23.13. Mye motvind sørget for at det ikke ble så mange 

personlige rekorder i sprint og hekk som vi hadde håpet på. I kast ble det personlig rekord 

for både Live og Lucille i slegge, mens Torjus leverte pers. på 300m hekk. Skjalg stilte med 

stafettlag i alle klasser, noe som viser bredden i ungdomsgruppen vår. Utøvere fra 

treningsgruppen var representert på alle lag.  I klassen J17-19 år ble det oppskriftsmessig gull 

til jentene (100 m: Guro, 200 m: Oda, 300 m: Sarah og 400 m: Line), mens det ble langt mer 

dramatisk i J15-16år (100 m: Lucille, 200 m: Miriam, 300 m: Malene, 400 m: Astrid). Her ble 

det “knall og fall” på første veksling, men jentene ga ikke opp og løp inn til sølv etter en 

monsteretappe av Astrid (mellomdistanse gruppen). Vi ble først diskvalifisert, og gleden var 

derfor stor da beslutningen ble omgjort og jentene kunne innta pallen. Guttene i klasse 

15/16år (100 m: Torjus, 200 m: Hugo, 300 m: Aleksander, 400 m: Thor) ble nr. 4 og satte ny 

klubbrekord, mens et litt skadeskutt lag i 17-19 klassen (100 m: Sander, 200 m: Daniel, 

300m: Casper, 400 m: Brage) ble nr. 7. 

Junior NM ble også en opptur for gruppen. Malene (08) løp andre etappe dvs. 200 m, på 

laget som gikk helt til topps på 1 000 m stafett, mens debutantene Aleksander (08) og Daniel 

(06) sikret seg nye perser på henholdsvis 11.33 og 11.49 på 100 m. Hugo, Aleksander og Thor 



(pluss Theodor fra sprint senior) løp 1000 m stafett i U20 klassen. Her ble konkurransen fra 

eldre løpere litt for tøff, men god erfaring a ha med seg til neste ar. 

Hosten 2023, flyttet en stor gruppe ungdommer født i 2009 opp fra barn og 

ungdomsavdelingen til junior/senior avdelingen. Gruppen har nå 55 medlemmer. 

Veterangruppene 
Ansvarlig for gruppene er Johanne Karlsen og Leiv Midthassel.  
Kvinnene har to faste treninger i uken med langtur og intervall. I tillegg møtes gruppen for 
langtur i helgene. Størrelsen på gruppen har variert fra 5-10 på treningene.  
  
Herrene er i god aktivitet med 15 stabilt deltakende menn på både løp, styrke og sosiale 
aktiviteter. Herrene har treninger 7 ganger i uken fordelt mellom langtur, intervall og 
styrketrening. Programmet til veteranene formidles på egne facebook side og gir mulighet 
for god variasjon. Rekruttering har vært mager og flere ønskes hjertelig velkommen. 
 

Mosjonist og supermosjonist løpegruppe 

Januar 2023 startet Skjalg opp en ny løpegruppe for mosjonister. Det ble raskt populært selv 

om det i vintermånedene var mye vær. Gruppen startet med en fast treningsdag i uken, fra 

høsten av har gruppen hatt 2 faste treningsdager samt sporadiske lørdager.   

Gruppen besto av 60 stk. innmeldte medlemmer på slutten av året, og det er stabilt 15+ 

deltakere på trening. Gruppen har hatt flere sosiale sammenkomster både i forbindelse med 

trening og etter løp. Trenere for gruppen er Marie Kloster og Asle Tjelta.  

 

 
 
Treningsgrupper og trenere                                                        

Sprint og hekk senior  Victor Øvregaard   
  

Mellom- og langdistanse jenter  Vigdis Holst, 
Tor Eiane og Jan Erik Christensen 
Fra Nov. 2023: Hovedtrener Jan Erik Christensen 
med støtte fra Tor Eiane  

Sprint, Hopp, Kast og Hekk May Karin Mannes  
Kristian Rønneberg 
Francis Chevalier  
Finn Ramsland 
Frode Kristoffersen 
Marius Malmo 
Dag Øxnevad 
Marie West Simonsen 
Mattis Barka 
Kristian Fagerland 



Mellom- og langdistanse kvinner og menn  Asle Rønning Tjelta  

  
  

  
Medaljer i mesterskap i 2023 

  
  

Gull  Sølv  Bronse  Utøvere  

Hoved-NM  1  3   2 10 

Jr NM U20 og 
U23  

3   1  1  14  

UM  7  3   19  

NM innendørs  0  0  3   8  

UM innendørs 2   1 

NM veteran 
innendørs  

      
  

0  
  

NM terrengløp 
kort løype  
U20  

   4 
 

NM terrengløp 
lang løype  
U20  

    
  
  

  
  
                         

  
  

5  

NM 
halvmaraton  

  
  

    
  

                                                             
 1 

NM stafett  
 
  

  
  

1    4  
  

  

Sum  13  8  6                      66                                     

  
  
  
Hovedmesterskapet 2023 
  
Gull:  
Zerei Mezngi 10,000 m 
 
Sølv:  
Mathias Hove Johansen 200 m 
Elisabeth Slettum 400 m hekk 
1000 m stafett 
 
 
Bronse:  
Sara Busic: 300 0m hinder 
Line Al-Saiddi: 400m 
 



 
NM innendørs:   
Bronse: 
Line Al-Saiddi: 400 m 
Line Al-Saiddi: 800 m 
Elisabeth Slettum: 200 m 
  
Hvert ar premierer vi Skjalg jenta og Skjalg gutten. Kravet er at utøvere må ha registrert 
gyldig hopp, kast og løp dvs være allsidig. I tillegg til de beste resultatene i hopp, kast og løp, 
legges to ekstra resultater til grunn. På tross av skade som påvirket sesongen, stakk Oda 
Asdal Hansen og Phillip Kaufman også i 2023 av med seieren. 
 
Skjalg-jenta 
Oda Asdal Hansen 16 år 4566 poeng  

• 80 m hekk               11.6 1084 
• Lengde  4.88 876 
• Kule 3 kg               7.11 557  
• 200 m   25.73 1032   
• 100 m   12.64 1017   

  
Skjalg-gutten  
Philip Kauffmann 16 år   4261 poeng 

• 100 m   14.57 992  
• Lengde  5.68 856  
• Kule 5k g  8.55 449  
• 200 m                   23.7 983  
• 60 m inne  7.47 981  
  

  
Årets utøver: Line Al-Saiddi 
  
  
  
  
  



Sportslig aktivitet barn og ungdom 
  

1./2.klasse (2017/ 2016)  
Antall treningsdager: 1  
Treningssted: Stavanger Idrettshall og Stavanger Stadion  
Antall utøvere: Ca.35 medlemmer i Spond. 10-15 utøvere som kommer hver trening.  
Antall trenere: 2  
Treningsøktene består av lek, moro, samarbeid og grunnleggende øvelser med friidretts 
forberedende øvelser. Trenere ønsker å inspirere barna og har som mål at alle skal føle 
mestring. På treningene skal barna bruke hele kroppen og sitte igjen med en følelse av at det 
er gøy å drive med friidrett.  
  
3.klasse (2015)  
Antall treningsdager: 1  
Treningssted: Stavanger Idrettshall og Stavanger Stadion  
Antall utøvere: Ca. 44 medlemmer i Spond. 10-15 utøvere som kommer hver trening.  
Antall trenere: 3  
Fokus på koordinasjon, spenst, hurtighet og motivasjon for trening. Det er også fokus på lek 
og spesielt leke med andre barn som potensielt kan utvikles til vennskap. Friidrettsøvelser 
blir kombinert med lek.  
  
4.klasse (2014)  
Antall treningsdager: 2  
Treningssted: Stavanger stadion og Stavanger idrettshall  
Antall utøvere: Ca 22 i Spond. Ca 10-15 stk. som kommer på trening ukentlig.  
Antall trenere: 2  
Treningene er lek/lyst betont og varierende. Øvelsene har som mål å øke barnas spenst, 
hurtighet, utholdenhet, koordinasjon, og styrke gjennom å lære/introdusere/inspirere dem 
og få de til å mestre ulike øvelser, sammen og hver for seg, til nytte for all framtidig og 
allsidig idrettslig aktivitet. Med en spesiell fokus på friidretts forberedende øvelser.  
  
5.klasse (2013)  
Antall treningsdager: 2  
Treningssted: Stavanger Stadion og Stavanger Idrettshall.  
Antall utøvere: 43 stk i Spond. Ca. 15 stk. som deltar ukentlig.  
Antall trenere: 4 stk. 
Fokus på mestring av ulike øvelser gjennom drills, konkurranser og lek, samt innføring i de 
ulike øvelser innenfor hopp, kast og løp. Økt deltakelse på stevner er også en prioritering.   
 
6.klasse (2012)  
Antall treningsdager: 2  
Antall utøvere: 22 medlemmer i Spond. Ca 25 stk. som deltar på trening ukentlig.   
Antall trenere: 2 stk. 
Treningssted: Stavanger Idrettshall og Stavanger Stadion  
  
Fokus på å forbedre tekniske ferdigheter innenfor de forskjellige friidrettsgrenene, samt øke 
kondisjon og teknikk innenfor løping. Gruppen blir delt inn i 2-3 mindre grupper på trening, 



hvor de bytter på å gjøre 2-3 forskjellige friidrettsøvelser. For eksempel så kan en trening 
innebære starttrening, kulestøt og lengde.   
  
7.klasse (2011)  
Antall treningsdager: 2  
Treningssted: Stavanger Idrettshall og Stavanger Stadion  
Antall utøvere: 33 i Spond gruppen. Ca. 10 stk. som kommer ukentlig.  
Antall trenere: 2  
Fokus på å bli sterkere i kroppen i form av styrketrening med egen kroppsvekt. Den siste 
tiden har det vært mye fokus på løping og sprint. Spenst er også en stor del av styrke-delen 
på trening. Løpeøktene varierer mellom intervaller og bakkeløp. Om våren/sommeren får de 
trene kule, blokker, hekk og lengdehopp.   
  
8.klasse (2010)  
Antall treningsdager: 3  
Treningssted: Stavanger Stadion, Sandnes Idrettshall og Mosvannet  
Antall utøvere: 17 stk. i Spond,  
Antall trenere: 4 stk.  
Mer konkurransefokusert trening. De trener tredje hver uke lett, medium og hardt. 
Mandager er hovedfokus kondisjon og langdistaneløping. Tirsdag er teknisk. Torsdag er 
sprinttrening og hurtighet/ motbakkeløp.   
  



Arrangement 

 
Skjalgstafetten 20. april  
 

Det var god trøkk på påmeldingen, og 25 lag med unge, lovende friidrettsungdommer og 
barn løp om kapp kveldsol denne torsdag kvelden. Rundt den lille arenaen ved Mosvannet, 
yrte det av stafettløpere, trenere, arrangører og publikum i to hektiske timer. Skjalg-
stafetten har sin sjarme som et lavterskelarrangement, der den intime arenaen for 
utenforstående kan fremstå som kaotisk og uoversiktlig, men som nettopp derfor skaper en 
fornøyelig stemning.  
  

Siddisløpet – Den Gule banken løpet ble arrangert lørdag 22. april   

Det var en løpsfest i nydelig sommervær med mye publikum både i målområdet og rundt 

løypen.  

600 løpere fullførte det 8.1 km lange, tradisjonsrike Siddisløpet-Den Gule Banken løpet i 

strålende vårsol. I tillegg løp 330 unge og lovende om kapp i barneløpet Siddisspretten. 

Barneløpet ble utsolgt mange dager før løpsdagen. Siddismarsjen ble også gjeninnført, hvor 

en mann på over 90 år sto på startstreken!  

Totalt 1003 stk. påmeldte inkludert barneløpet.  Vi har ikke hatt så gode påmeldingstall siden 

2019. Vi har hatt god markedsføring som har truffet godt, løpsbølgen er tilbake. 

I herreklassen ble det et tett oppgjør mellom vår egen Zerei Kbrom Mezngi og Narve Gilje 

Nordås fra Sandnes IL, hvor førstnevnte stakk av med seieren og løp inn til ny løyperekord. 

Han vant på 23.23, og senket dermed Bjørnar Ustad Kristensen sin rekord fra 2008 med seks 

sekunder 

Vienna Søyland Dahle (Sandnes IL) fortsetter tradisjonen med å vinne Siddisløpet, noe hun 

gjorde for 9. gang siden 2014. I år gjorde hun det også med personlig rekord, da hun løp i 

mål på meget sterke 27.42. Det er nesten minuttet raskere enn sluttiden hennes fra 

seiersløpet i fjor. 
  
 

Mosvannsløpet – ble arrangert onsdag 13. september   

Både barneløpet og hovedløpet i Mosvannsløpet var fulltegnet med 158 påmeldte barn og 

269 påmeldte og 248 fullførende i hovedløpet.  

Totalt 427 stk påmeldte inkludert barneløpet. 

Dermed fikk løpet en veldig gledelig økning med rundt 80 flere på hovedløpet sammenliknet 

med i fjor. Årets løp gikk i litt kald vind, men ellers bra forhold. Det var god stemning da 

Henrik Ingebrigtsen åpnet barneløpet med en pep-talk til barna. Vår egen Zerei Kbrom sto 

for utdeling av pallplassene. 

Sportslig var det meget høyt nivå på damesiden med Kristine Dommersnes som løp inn til ny 

løyperekord med 9:31 og slettet den 27 år gamle løyperekorden til Gunhild Halle Haugen. 12 

-åringen Othelie Stave-Wigene, også fra Haugesund inn til 2. plass på 9:53. Sara Busic fra tok 

3. plassen på 10:01. 

  

I herreklassen klatret Benjamin Rettore helt til topps etter at han kun ble slått av Filip 



Ingebrigtsen i fjorårets løp. Sandnes-løperen forbedret sin tid med hele 22 sekunder da han 

etter 8:38 greide å holde Simon Østreng Veland fra Haugesund ett sekund bak seg til 

målstreken. Tedros Gebretensai Haile, også fra Haugesund IL kom inn til 3. plass, 15 

sekunder bak vinneren. 
  

Løplabbet 5000 m Challenge på Stavanger Stadion 17. august 

Det ble løpsfest på Stavanger stadion torsdag 17. august, da vi samen med Løplabbet 

arrangerte Løplabbet 5000 m Challenge. Musikk, mye publikum og pyroshow! 

Løplabbet 5000 m Challenge er et friidrettsstevne hvor både eliten og mosjonisten vil ha 

mulighet til å løpe på Stavanger Stadion. 3 fulle mosjonsheat og et fult eliteheat, til samen 83 

løpere var i aksjon, noe som gjorde stevnet til Norges andre største 5000 m i 2023. 
 

I kvinneklassen var det Christina Marie Toogood fra Sandnes IL som vant med sitt løp på 

17.12,51. Det var drøye ti sekunder foran Daglig leder Marie Kloster som noterte pers med 

17.22,82. Anne Jorunn Hodne fra Spirit FIK tok tredjeplassen med 17.51,56.  

Mia Austevik Bø løp inn til 4 plass på tiden 17.57,04 og dermed kvalifisert til hoved NM. 

 

I herreklassen var det Frew Zenebe Brkineh fra Sandnes IL som tok førsteplassen med 

14.32,76. På andreplass kom Andreas Penne Nygård fra samme klubb. Han løp på 14.51,23 

og forbedret dermed persen sin fra Boysen Memorial i juni. Ny pers ble det også på Martin 

Schei fra Stord IL, som med 15.11,34 løp inn til tredjeplass totalt. 

Takk til Løplabbet Stavanger som sponset stevnet med premier, og takk til GTI som stilte 

med rundetellere. 

 

Tusen takk til alle som hjalp til funksjonær både i forkant og på selve dagen, uten dere kunne 
vi arrangert løpene! 
 
   
Sommerskolen   

I år arrangerte vi sommerskolen på Stavanger Stadion i uke 26 og 32. Sommerskolen er ett 

populært tilbud, men vi har fortsatt utfordringer med å fylle opp plassene. Allikevel er det 

veldig gøy å se at så mange av våre yngre medlemmer deltar på sommerskolen, noen begge 

ukene. I år var det Marie Kloster, daglig leder i Skjalg, og Nathalie Ommundsen Johnsen som 

var ansvarlige for sommerskolen. De har hatt fokus på å bygge opp to juniortrenere til å ha 

et større ansvarsområde på sommerskolen. 
  

Fordelt på de to ukene ble det ansatt 2 ny i rollen som treneransvarlig og 8 trenere. For å 

sikre at barna fikk trygge, kompetente trenere var flesteparten av dem enten juniortrenere 

for Skjalg eller tidligere sommerskoletrenere. Trenerne får i motsetning til mange andre 

sommerskoler timebetalt, som gjør lønningen mer rettferdig og godt betalt. Vi sørger også 

for at alle trenerne jobber ca. like mange timer. Siden rollen som treneransvarlig er mer 

krevende får de også en litt høyere lønn. Trenerne jobbet i år i teams på 2 med en 

hovedgruppe som besto av mellom 15 - 20 barn fra rundt de samme 

årskullene. Sommerskolen er en god sommerjobb for Skjalg sine utøvere og gir dem 

jobberfaring som kan noteres ned på CV-en. Her har de også muligheter til å få referanser og 



en attest som kan legge ved når de senere skal søke på andre jobber. De gjennomgår også et 

lærerikt instruktørkurs i forkant som de kan bruke som et verktøy på både sommerskolen og 

i andre jobbsammenhenger.  

Begge sommerskoleukene var fylt med mange ulike friidrettsøvelser hvor lek og moro sto 

i fokus. Barnas aktiviteter var basert på lek-trening som var tilpasset deres 

aldersgruppe og ferdighetsnivå. I tillegg gikk vi tur til mosevannet og avsluttet sommerskolen 

med et stevne der de fikk prøve seg på 6 ulike øvelser (2 løp, 2 hopp og 2 kast). 

Påmeldingsgrensen ble satt til 2x90 deltakere, hvor vi endte opp med 34 deltakere i uke 26 

og 36 deltakere i uke 32. Dette er noe lavere enn i 2022. 

Vi hadde også i år et fokus på overskudd og fortsatte derfor fjor årets suksess ved å tilby 

barnepass både på morgen og kvelden, avslutte sommerskolen 1 time tidligere enn i 2021 og 

ha åpen kiosk under stevnedagen. En endring som ble gjort i år som vi vet førte til et enda 

bedre overskudd var endringen vi gjorde med rollen som treneransvarlig. Tidligere har 

denne rollen vært aktiv i forkant av sommerskolen, men ved fordele dens arbeidsoppgaver 

til Marie og Nathalie var det kun behov for å ha denne stillingen på selve sommerskolen. 

Allikevel gikk vi ikke like mye i overskudd som i 2022, siden vi i år ikke deltok i noe 

pilotprosjekt. Det endte allikevel opp med et overskudd på rett under 50 000kr, noe vi sier 

oss veldig fornøyd med. 
 

  
Bane stevner  
COOP Jærcup ble arrangert i mai og mini Jærcup i september, begge disse stevnene er i 
samarbeid med Hinna Fridrett.  
Coop Jærcup 25.Mai ble en hektisk dag med over 440 påmeldte enkelt øvelser som skulle 
gjennomføres, mange gode resultater av lokale utøvere.  
 
Mini Coop Jærcup ble arrangert med gode hjelpere fra junior avdelingen i Skjalg. Mange 
flinke barn som var aktive. Lang løype (blå bane) ble en suksess og mange ivrige ville løpe 
den flere ganger.  
 
Tine Stafetten 
Ordfører Kari Nessa Nordtun åpnet arrangementet. Det samlet seg opp mot 900 stykker på 
stadion og det var stor prestisje mellom de ulike skolene for å ta seieren.  
Her må det berømmes store og små som stilte opp i arbeidstiden for å gjennomføre dette 
arrangementet. 
 
  
Dommere  
Skjalg har på papiret 52 kretsdommere, 4 forbundsdommere og 4 kretsstartere, men bare en 
liten del av disse er aktive.  
Klubben vil jobbe aktivt for å få flere dommere og vi setter stor pris på de som bistår og de 
som ønsker å bistå oss i dette.  
Klarer vi å få på plass en god gjeng med dommere, har vi mulighet til å arrangere flere 
stevner som Stavanger stadion, utøvere og nærmiljøet fortjener.   
  



Foreldreinnsats i barne- og ungdomsgruppen   
  

IL Skjalg har ikke hatt foreldrerepresentant i styret i 2023 og arbeid i foreldreutvalg har 
dermed ikke blitt koordinert. Antall arrangementer og samkjøring til stevner og mesterskap 
har dermed blitt skadelidende av dette.  
Flere av klassene har på eget initiativ hatt sosiale innslag i løpet av året, som foreldre i 
samarbeid med trener har stelt i stand. Både i form av felles kveldsmat og pizzakvelder med 
quiz.   
Kiosken har vært åpen under alle Skjalg stevner i løpet av året, da har foreldre og frivillige 
bidratt med kaker og stått i kiosken.  
Det ble holdt dugnad med salg av Bambusa sokker hvor mange foreldre og utøvere stilte opp 
og hentet gaveesker under treningene.  
 
I 2024 vil IL Skjalg ha en egen foreldrekontakt i styret, som vi forventer vil øke antall 
foreldrekontakter i Skjalg. Vi vil jobbe for å forbedre kommunikasjonen og samarbeidet 
mellom trenere og foreldrekontakter.   
Målet er å arrangere noe sosialt for hver gruppe to ganger i løpet av året, der 
foreldrekontaktene tar kontakt med trenerne og avtaler.   
Tusen takk til utøvere og foreldre som stiller opp på frivillig innsats, uten dere er det ikke 
mulig å drive Skjalg.  
  
 
 
  



Utsiktene fremover  
Vi er utrolig takknemlige for alle som bidrar i klubben. Selv om vi heldigvis har mange ivrige 
frivillige som bidrar, er det fremdeles en utfordring å fylle de posisjonene som må besettes 
for å ha en velfungerende klubb. Klubben trenger flere frivillige i alle deler av driften og det 
må jobbes mer målrettet på å øke frivillighetsgraden. Vi går inn i 2024 med flere 
styremedlemmer og således større arbeidskapasitet, men det må også fokuseres på å 
engasjere flere foreldre til å bistå med ulike oppgaver for klubben.  
 
Rekrutering av yngre utøvere vil fortsatt være viktig for å sørge for at klubben får en økende 
medlemsmasse og det må vies oppmerksomhet til dette. Vi har en akseptabel økonomisk 
drift, men det må også fremover vises nøysomhet angående bruk av penger, i tillegg til at 
det må jobbes målrettet for å øke klubbens inntekter gjennom økt medlemsmasse, flere 
sponsorer og tilskudd.  
 
Løpegruppen vår for mosjonister viser en veldig god vekst og bidrar til mange gode sosiale 
sammenkomster. Gruppen representerer et godt potensial for IL Skjalg til å utvikle en sosial 
treningsgruppe for mosjonister med profesjonell treningsveiledning, som på sikt også kan 
bidra til økning av medlemsmassen.  
 
Det må etableres sportslige utvalg både for J/S og BU, da det er et klart behov for å ha en 
kompetansegruppe som kan bistå trenere og Sportslige Ledere gjennom året. Styret må 
jobbe for at dette etableres ila våren 2024.  
  
  
  



Vedlegg 
  



Organisasjonsplan 2024 

 

Styreleder:  Rolf Jegervatn  

Nestleder: May Karin Mannes        

Sportslig leder junior/senior: May Karin Mannes 

Sportslig leder barn/unge: Grete Ystheim Undseth 

Sportslig utvalg 15+:  Sportslig leder junior/senior. Medlemmer valgt av leder. 

Sportslig utvalg barn og unge: Sportslig leder barn/unge, representant fra ulike 

treningsgrupper valgt av sportslig leder, foreldreansvarlig, daglig leder. 

Stevneutvalg: Blir valgt av Stevneleder 

Økonomiansvarlig: Bjarte H. Berntsen 

Leder Siddisløpet: Daglig leder 

Leder Mosvannsløpet: Daglig leder 

Markedsutvalg: Daglig leder, styreleder, 2-3 valgte medlemmer. 

Foreldreutvalg: Leder foreldreutvalg      

Ansvarlig medlemsregister: Elisabet Thuestad  

Statistikkansvarlig:  

Daglig leder: Marie Kloster. 

Dugnadsansvarlig: Styreleder, foreldreansvarlig, Daglig leder 

Materialansvarlig: Oppgaven ivaretas av stevneutvalget. 

Kioskansvarlig: Monica Stoltenberg 

Kontrollutvalget:  

 

  



Resultatregnskap 2023 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Budsjett 2024 
 

 
 
 

  



Balanse



Revisorberetning 2023 

Revisjon av regnskapet pågår. 

  



Fastsettelse av kontingent for IL Skjalg – 2024  

Ingen endringer fra 2023 

   

1. Medlemsavgift vedtas på Årsmøtet og fastsettes for 2024 til:  
2. Kr. 550 for enkeltmedlemmer  
3. Kr. 950 for familiemedlemskap  
4. Kr. 50 for trenere, styremedlemmer og ansatte  
  
  

Medlemskontingent for trenere, styremedlemmer og ansatte i IL Skjalg dekkes av klubben.  
  
Styret i IL Skjalg delegeres myndighet til å fastsette treningsavgift for de ulike 
treningsgruppene. Treningsavgiften faktureres årlig eller halvårlig, alt etter hva som anses 
som hensiktsmessig. Treningsavgiften justeres ved behov og skal reflektere det tilbud 
medlemmene får i klubben.  
  



Valgkomiteens innstilling: oppdatert 
 

  

 Rolle Innstilling Nyvalg/Gjenvalg: 

Leder Rolf Jegervatn Nyvalg 

Nestleder, Sportslig leder 

junior/senior 

May Karin Mannes Gjenvalg 

Sportslig leder barn/unge Grete Ystheim Undseth Nyvalg 

Stevneansvarlig Jon Gjerstad Gjenvalg 

Foreldrerepresentant Leif Bærheim Nyvalg 

Økonomiansvarlig Bjarte Berntsen Gjenvalg 

Utøver-representant Trea Busic Nyvalg 

Utøver-representant - vara Mathias Hove Johansen Gjenvalg 

      

Kontrollutvalg 1 Tor Albert Ersdal   

Kontrollutvalg 2 Dag Øxnevad  
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